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Kaupungin tietoliikenneverkko koostuu tällä hetkellä pääosin Lounea Oy:ltä
palveluna hankittavista tietoliikenneyhteyksistä, verkon aktiivilaitteista ja
niiden ylläpidosta. Lisäksi langattoman verkon palveluita hankitaan Elisa
Oyj:ltä ja palomuuripalveluita Foobar Oy:ltä.

Edellä mainitut sopimukset ovat jo päättyneet tai tullaan irtisanomaan ja
tietoliikennepalveluiden kokonaisuus kilpailutetaan uudelleen.
Tietoliikennepalveluiden vaatimusmäärittely sekä tarjouspyynnön
asiakirjojen laatiminen on tehty tietohallinnon omana työnä ja ne ovat
liitteenä.

Hankinta tulee kattamaan kaikki kaupungin toimipisteisiin toimitettavat
tietoliikenneyhteydet aktiivilaitteineen, niihin liittyvät palvelut sekä
internet-yhteyden sisältäen mm. palvelunestohyökkäyksiltä ja muulta
haittaliikenteeltä suojautumiseen tarvittavat palvelut. Myös langaton
verkko, tukiasemat sekä palomuuripalvelut sisältyvät kilpailutettavaan
kokonaisuuteen. Hankinnan yhteydessä kaupunki ei hanki omaan
omistukseensa yhteyksiä, tietoliikennelaitteita eikä ohjelmistoja vaan kaikki
hankitaan palveluna.

Tavoitteena on ajoittaa tarjouskilpailu niin, että uusi sopimus ja uuden
verkon rakentaminen voidaan aloittaa vuoden 2020 aikana. Hankinnan
arvioitu yhteenlaskettu arvo on n. 750 000 €/ vuosi.

Liitteenä oleva tarjouspyyntöluonnos liitteineen ei vielä valmisteluvaiheessa
ole julkinen asiakirja. Tarjouspyyntöön on mahdollisesti ennen julkaisua
vielä tarve tehdä teknisluonteisia muutoksia.

Vs. kaupunginjohtaja:

Kaupunginhallitus päättää hyväksyä tietoliikennepalveluiden hankinnan
tarjouspyyntöasiakirjat esityslistan liitteen mukaisina ja valtuuttaa
tietohallintopäällikön tekemään mahdollisesti tarvittavat teknisluonteiset
muutokset ennen julkaisua.

Päätös:

Merkittiin, että tietohallintopäällikkö Marko Tanska oli kokouksen alussa



paikalla toimiakseen asiantuntijana asiakohtaan liittyvissä kysymyksissä.

Marko Tapio esitti Suonio-Peltosalon kannattamana, että
tietoliikennepalveluiden hankintaan lisätään kohta, että toimintavarmuuden,
datanopeuden ja turvallisuuden varmistamiseksi edellytetään kuituverkon
käyttöä kaupungin kiinteistöissä pois lukien toisarvoiset kiinteistöt, kuten
esim. liikuntapaikat, varastot ja varikot, joissa voidaan käyttää langatonta
tiedonsiirtoa.

Puheenjohtaja totesi, että oli tehty kannatettu muutosesitys. Puheenjohtaja
esitti, että järjestetään nimenhuutoäänestys, jossa pohjaesitystä
kannattavat äänestävät JAA, Tapion muutosehdotusta kannattavat
äänestävät EI.

Hyväksyttiin äänestystapa.

JAA-ääniä 2 kappaletta (Nyyssönen, Vesa), EI-ääniä 11 kappaletta
(Karnisto-Toivonen, Suonio-Peltosalo, Huittinen, Lehti, Lundén, Nikkanen,
Riski, Ruokonen, Tapio,Tekkala, Yli-Jama)

Puheenjohtaja totesi, että äänestyksen oli voittanut Tapion muutosesitys.

Kaupunginhallitus päätti lisätä hankintaan kohdan ”toimintavarmuuden,
datanopeuden ja turvallisuuden varmistamiseksi edellytetään kuituverkon
käyttöä kaupungin kiinteistöissä pois lukien toisarvoiset kiinteistöt, kuten
esim. liikuntapaikat, varastot ja varikot, joissa voidaan käyttää langatonta
tiedonsiirtoa.”


